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Protokoll
fört vid styrelsemöte 2025-03-13

Närvarande: Joakim, Peter, Anders, Stewe, Dan, Dennie, Caroline och Annika (Maria var

med och pratade under punkten gymnastik)

1. Mötet öppnades och dagordningen fastställdes.

2. Ekonomin ser bra ut.

3. Protokoll från föregående möte godkändes.

4. Maria som leder gymnastiken i byn berättar att de endast är fem deltagare. 
Gymnastiken avslutas i maj och kommer inte starta upp till hösten igen som det 
ser ut nu.

5. Angående staket vid järnvägsspåret har man inte lyckats få kontakt med 
ansvariga för frågan.

6. Inget nytt angående brandstationen.

7. En ny skrivelse har gjorts till Tekniska förvaltningen angående att sänka 
hastigheten i byn men har inte fått respons.

8. Info från skolan: Skolgårdens asfalt är lagad. Föräldrarna försöker få en Gagarink 
till skolan men hur det ska gå till är inte helt klart då förutsättningarna för 
underhåll är olika beroende på om den köps in eller byggs av föräldrarna. Även 
placeringen diskuteras vidare.

9. Städning av Sjömellet börjar med vårstädningen i maj månad. Underhållsskötsel 
under sommaren utförs av invånarna i byn. Anmälan för detta kommer ut på 
Facebook när det närmar sig. Byn får skötselbidrag för detta.

10. Brottarklubben går i tankar att rusta upp gymmet och undrar om Byalaget vill vara 
med och stötta. Detta ställer sig byalaget positiva till då det kan gynna byn och ge 
en bra samlingsplats.

11. Planerat möte med HIF för att se över möjligheterna att få tillgång till det lilla 
kioskhuset vid fotbollsplanen.

12. Valborgsfirande vid fotbollsplanen 30/4. Mer info kommer.

13. Nästa möte är torsdagen den 10/4 i Solbackens källare.

14. Mötet avslutades.
Caroline knappade texten.


